

Palestine National Council

Speaker Office

Ref.

Date



المجلس الوطني الفلسطيني

مكتب الرئيس

الرقم :

التاريخ :

المجلس الوطني الفلسطيني-من يحمي الاحتلال الاسرائيلي من المساءلة فهو شريك له في جرائمه بحق شعبنا

عمان-2-6-2018

أكد المجلس الوطني الفلسطيني أن الولايات المتحدة الأمريكية باتت شريكة للاحتلال الإسرائيلي في جرائمه بحق أبناء شعبنا خاصة بعد حمايتها له أمس في مجلس الأمن الدولي.

واعتبر المجلس الوطني الفلسطيني في تصريح صحفي صدر عن رئيسه سليم الزعنون اليوم أن من يعرقل توفير الحماية الدولية لشعبنا الفلسطيني التي طالب بها مشروع قرار تقدمت به الكويت أمس في مجلس الأمن الدولي، يعتبر شريك كامل لهذا الاحتلال الإرهابي في كل ما يقوم به من قتل واعتقال واستيطان استعماري، وعدوان على المقدسات، ومصادرة للأراضي وحصار لأهلنا في قطاع غزة.

وشدد المجلس الوطني الفلسطيني أن حماية الاحتلال الإسرائيلي من المسائلة التي تنتهجها الولايات المتحدة الأمريكية شجعتة للإيغال في الدم الفلسطيني من اغتالات وارتكاب للمجازر والعدوان على المدنيين والطواقم الطبية واخرها اغتياله للمسعدة رزان النجار التي كان تقوم بواجبها الإنساني في إسعاف الجرحى شرق خان يونس وهي من المفترض أن تكون محمية بحكم وظيفتها وطبيعة عملها.

ودعا المجلس الوطني الفلسطيني بتحويل طلب الحماية الدولية للشعب الفلسطيني الى الجمعية العامة للأمم المتحدة تحت بند متحدون من أجل السلام باعتبار أن ما تقوم به إسرائيل قوة الاحتلال العاشم ضد أبناء شعبنا الأعزل من جرائم متواصلة، تشكل تهديدا للأمن والسلم الدوليين، وتندر بتفجير الوضع في المنطقة.

وناشد المجلس الوطني الفلسطيني كافة المؤسسات الدولية والبرلمانات العالمية الخروج عن صمتها، ومقاطعة الاحتلال الإسرائيلي ومحاصرته وعزله وإدانة جرائمه، والعمل على محاسبته وضمان عدم تكرار جرائمه ضد أبناء الشعب الفلسطيني، وصولا لإنهاء الاحتلال ونيل شعبنا حقوق كاملة في الحرية الاستقلال والعيش في دولته المستقلة وعاصمته القدس على حدود الرابع من حزيران عام 1967.

Palestine National Council

Speaker Office

Ref.

Date



المجلس الوطني الفلسطيني

مكتب الرئيس

الرقم :

التاريخ :

Whoever Protects the Israeli Occupation

from accountability is a Partner in its Crimes against our People

2-6-2018

The Palestine National Council confirmed that the United States has become a partner to the Israeli occupation in its crimes against our people, especially after its protection yesterday in the UN security Council.

The Council considered, in a press statement issued by the Speaker, Salim Al-Za'noun, that those who obstruct the provision of international protection to our Palestinian people which demanded by the Kuwait-drafted resolution , is a full partner to this terrorist occupation in all its killings, colonialism, aggression against holy sites, confiscation of land and siege of our people in the Gaza Strip.

The National Council stressed that the protection by the US of the Israeli occupation from accountability, Washington unlimeted support emboldens and encourages Israel's deliberate massacres and willful killings in its campaigns of shooting and killing peaceful protesters, and even shooting to dead the medical staff, the last assassination of the paramedic Razan Najjar, who was carrying out her hummitarian duty to aid the wounded east of Khan Yunis who is supposed to be protected by virtue of her function and the nature of her work.

The National Council called on to transfer the request for international protection to the Palestinian people to the UN General Assembly under ((United for Peace,)) as Israel's brutal occupation against our defenseless people is a continuous threat to international peace and security and threatens to blow up the situation in the whole region.

The Council appeals to all international institutions and parliaments to break their silence, to boycott the Israeli occupation, besiege it, isolate it, condemn its crimes, work to hold it accountable and ensure that its crimes against the Palestinian people are not repeated, aiming to end the occupation and grant our people full rights to freedom, independence and living in their independent state with Jerusalem as its capital, on the fourth June 1967 borders.